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Referat af skolebestyrelsesmøde tirsdag den 22. februar 2022 

 

Til stede: Ane, Anne, Louise, Sebastian, Lars, Maiken, Stefan og Peter (referent) 

Afbud: Merethe, Lina, Mathias, Dana, Lone, Birgitte 

 

Mødet blev afholdt på Søhøjskolen. 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

2. Godkendelse af referat 

Godkendt. 

 

3. Nyt fra elevrådet 

Ingen elever var til stede. 

 

4. Byggeri 

Status på byggeriet, herunder tur på ”byggepladsen” og i de nye lokaler 

 

Tidsplanen blev gennemgået. Halvdelen af indskolingsbygningen er klar ul-

timo marts, således at vi er klar til at modtage de nye mini-SFO-børn den 

1. april 2022. 

 

Hele byggeriet forventes færdigt primo august. Etape 2 påtænkes med op-

start i umiddelbar forlængelse af det nuværende byggeri. Etape 2 handler 

om renovering af faglokalebygningen, mellemtrinsbygningen samt udearea-

ler.  

 

Udskolingsbygningen blev vist frem. De renoverede facader og klasselokaler 

er flotte, men det bliver endnu mere tydeligt, hvor stort vedligeholdelsesef-

terslæbet er på de ting, der ikke er renoveret.  

 

5. Lejrskoleprincipper 

Efter seneste møde har Ane og Peter udarbejdet et revideret forslag 

(beslutning). 

 

Bestyrelsen godkendte de reviderede principper. 
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6. Timefordelingsplan 

På det seneste møde drøftedes struktur for skoledagen, herunder under-

støttende undervisning. Ledelsen indstiller til, at den understøttende under-

visning konverteres til 2-voksen-timer, men da der er fire skemalagte un-

derstøttende undervisningstimer om ugen, foreslås disse fire timer konver-

teret til faglige timer. Det drejer sig om to ekstra faglige timer på 1. år-

gang, en ekstra faglig time på 2. årgang og en ekstra faglig time på 7. år-

gang. Bestyrelsen skal beslutte, hvilke faglige timer der skal være på de 

forskellige klassetrin (beslutning). 

 

Bilag Timefordelingsplan 

 

På 1. årgang veksles UU-tid til en ekstra matematiklektion om ugen (be-

grundet i skolens øgede fokus på skak) samt en ekstra lektion i billedkunst 

(begrundet i muligheden for træning af børnenes finmotorik). 

 

På 2. årgang veksles UU-tid til en ekstra matematiklektion om ugen (be-

grundet i skolens øgede fokus på skak). 

 

På 7. årgang veksles UU-tid til en ekstra dansklektion. 

 

På 8. årgang veksles en idrætslektion til en valgfagslektion (begrundet i, at 

der er brug for fordybelse i valgfagene i mere end to lektioner af gangen). 

 

På 9. årgang veksles en valgfagslektion til en idrætslektion (begrundet i, at 

der således er det samme antal valgfagslektioner og idrætslektioner som 

vejledende timetal foreskriver). 

 

7. Budgetlægning på skoleområdet. 

Ledelsen holder oplæg om budgettildelingsmodellen og processen for om-

sætning til budget på skolen. 

 

Ledelsen fremlagde kommunens budgetmodel samt processen for udmønt-

ning af budget på skolen. 

 

8. Budget 2022 

Bestyrelsen skal beslutte budgettet for 2022. Ledelsens forslag er vedhæf-

tet (beslutning). 

 

Bilag: Budget 2022 

 

Budgettet blev godkendt. Det blev besluttet, at der skal gøres en status på 

økonomien omkring kantinen ca. halvvejs i budgetåret, da det nuværende 

underskud er for stort.  

 

9. Nyt fra formand og ledelse 

Ledelsen har besluttet, at SFO lægges sammen i uge 29 og 30. Der vil være 

personaler fra begge SFO´er i begge uger. Bestyrelsen foreslår, at der ikke 

laves tilmelding til ferier, da man alligevel ikke kan regne med tallene. 
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SB-Egedal afholder møde i den nærmeste fremtid, hvor der vil være fokus 

på økonomien til renovering af skolerne/investeringsplanen. 

 

10. Evt. 

Intet. 


